

























































































许愿灯

Wishing light
许愿灯 使用说明
Wishing light operating instructions

1. 将配置燃料表包装后孔装在十字铁丝里侧，再把扣向外，使平使燃料锁牢。



The distribution of fuel to packaging equipment. Knot is on the side of the field against the union permits and must be locked firmly.

2. 提起许愿灯顶部，将燃料四角点燃。



Lift up the top of the wishing light and light up the four corners of the fuel.

3. 当燃料热气充足时，提灯人放灯或平，灯会飘往灯下面，有上升时或放手放飞。



When the heat of the fuel is sufficient, the lantern is released or held horizontally, and the lantern will float down. When it rises, it can be released.

4. 许愿灯必须在成年人的监护下使用。

安全阻燃型

注意事项
Notice item:

1. 应选择开阔、无风的环境放飞，不要在禁火区、机场附近、等敏感区域放飞，远离机场十公里外放飞。

1. Choose an open, windless environment for release. Do not fly in prohibited areas, near airports, or in sensitive areas. Fly at least 10 km away from airports.

2. 许愿灯只能使用配套的燃料，严禁使用任何代用品。

2. The wishing light can only use the specified fuel. No substitutes are allowed.

3. 许愿灯有上升力时该放飞，不要长时间不放，放飞时保持灯身不要接触障碍物。

3. Release the wishing light when it has lift. Do not hold it for a long time. When releasing, keep the lantern body away from obstacles.

4. 儿童必须在成年人的监护下使用。

4. Children must be supervised by adults when using the wishing light.

MADE IN CHINA

































